
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz- Magyar Polgári Szövetsé g

Erdős Norbert

Khz ooa

20 1,0 A C 1 O .

Dr. Katona Béla
az Országgyűlés Elnökének

	

Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Érez e felelősséget amiatt, hogy az elmúlt két év során az iskolai brutalitás egyre súlyosab b
formákat öltött"címmel a Házszabály 91 . ,¢-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kíváno k
benyújtani Hiller István oktatási és kulturális miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

Két évvel ezelőtt alakult meg az ön által felkért szakértők részvétele által az iskol a
biztonságáért bizottság annak érdekében, hogy javaslatokat tegyen az iskolai er őszak
megfékezésére . A bizottság álláspontja szerint az iskolákban az elmúlt két év során a
brutalitás egyre súlyosabb formákat öltött . A diákok brutalitása egymás terrorizálásában, a
fiatal lányok megerőszakolásában, nyolc napon túl gyógyuló sérülésekben és a fels őoktatá s
esetében már egymás meggyilkolásában is megnyilvánul .
Ennek ellenére az ön pártja a Magyar Szocialista Párt nem tartja szükségesnek a keményeb b
fellépést az iskolai brutalitással szemben . Az önök álláspontja szerint az iskolai brutalitá s
pedagógiai kérdés, amelynek következtében az agresszív gyerekek kizárását is káro s
folyamatnak tekintik .
Ennek következtében kérdezem Miniszter Úrtól, hogy :

Miért csak beszélnek az iskolai erőszak felszámolásáról a tényleges cselekvés helyett ?
Erez e felelősséget amiatt, hogy az elmúlt két év során az iskolai brutalitás egyre súlyosab b
formákat öltött?
Milyen lépéseket tett eddig az iskolai er őszak megfékezésére ?
Miért nem támogatják a keményebb fellépést az iskolai erőszak megfékezése érdekében ?
Miért gondolják azt, hogy pedagógiai módszerekkel felszámolható az iskolai erőszak?
Milyen pedagógiai módszerekkel kívánják felszámolni az iskolai er őszakot?
Mennyi áldozata van az önök semmittevése miatt az iskolai erőszaknak?

Várom válaszát !

Békés, 2010. március 18
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